
                                        4.   Zápis ze setkání 

 

  Co jsme probrali? 

 

 

 anketa ohledně dopravního dne 

-  zástupci tříd ze školního parlamentu si vyzvednou 

anketové lístky dne 9.11 o velkou přestávku v klubovně  

- v rámci třídnických hodin anketu vyplní celá třída, 

zástupci ze třídy zpracují 

- donesou do klubovny ke zpracování za celou školu 

- výsledné zpracování odevzdají p.uč. Dvořákové 
 

 

 přezouvání - stále se řeší přezouvání, připomenout na 

třídnické hodině, na žlutou kartu mohou zapisovat všichni 

dospělí mající dozor na chodbě, zaměřeno hlavně na 

odpolední vyučování a žáky 8. A 

 

 Bodovací soutěž pro druhý stupeň 

 

- proberte na třídnických hodinách na druhém stupni, co 

všechno bychom chtěli zahrnout do bodovací soutěže pro 

třídy 

- soutěž probíhá od září do května, odměna pro první, druhé 

a třetí místo 

- zahrnuto do soutěže- Velvarský maraton, členství a včasné 

přihlášky do Školního klubu, sběr víček pro Matěje 

- čekáme od tříd na další náměty do této soutěže 

 

 Automaty- happy snack-zdravé svačinové automaty 

- zatím v řešení 
 



 

 první stupeň přišel s nápadem, dopisovat si s dětmi 

z dětského domova, chtěla by se přidat další třída?? nahlašte 

se zástupcům parlamentu 
 

 Sběr víček pro Matěje 

 

- sběr bude probíhat do května 

- kritéria: každá třída vyzvedne pl. pytel od p.školnice 

- až bude zaplněn, odnese též p. školnici 

- v květnu se u všech tříd sečte počet plných pytlů 

 
 

zapisovatelka: Bára 

další schůzka: 24.11 2016 

 


